
Zápis z výroční členské schůze skupiny IPA Znojmo ze dne 17. února 2024 

Počet přítomných členů s hlasovacím právem  –  40 

Zahraniční hosté z IPA NÖ 

 

Schůzi  oficiálně zahájil v 09.15 hodin vedoucí územní skupiny Znojmo Robert PEŠEK, který 

přítomné seznámil s programem schůze: 

1. Zahájení, seznámení s programem schůze a volba návrhové komise 

2. Poděkování za spolupráci  

3. Zpráva ke stavu členské základny a k placení členských příspěvků IPA (Robert PEŠEK) 

4. Zpráva o stavu hospodaření IPA Znojmo za rok 2023 (Jaroslav POLLÁK)  

5. Vyhodnocení plesu 2024 (Jiří HUBR) 

6. Vyhodnocení akcí pořádaných v roce 2023 (Robert REŠEK),  

7. Vyhodnocení akce „Dětský den“ (Josef VLÁŠEK) 

8. Vyhodnocení fotbalového turnaje (Jiří HUBR) 

9. Vyhodnocení činnosti IPA Klubu (Miroslav POKORNÝ) 

10. Návrh plánu činnosti Územní skupiny č. 204 na rok 2024 (Ladislav ŠIMÁŠEK) 

11. Diskuze 

- projednání stížnosti zaslané elektronickou poštou všem územním skupinám ke 

změně členských průkazů  

- požadavek na republikový výbor na zajištění vydávání členských průkazů. 

- projednání žádosti IPA Břeclav o možnosti vstupu vězeňské služby do IPA  

12. Volba jednotlivých funkcí územní skupiny č. 204 IPA Znojmo 

13. Usnesení a schválení plánu činnosti IPA Znojmo na rok 2024 

14. Závěr 

 

1) Robert PEŠEK zahájil schůzi s uvedením jejího programu. Dále přednesl návrh na 

složení návrhové komise: 

předseda:   Jaroslav ČUČKA 

členové:      Jiří HUBR 

                     Milan KOVÁRNÍK 

 

Návrhová komise byla poté jednohlasně zvolena všemi přítomnými členy. (40-0-0) 

 

 

2) Robert PEŠEK poděkoval za spolupráci přítomným kolegům z IPA NÖ a dále 

řediteli územního odboru PČR Znojmo. 

 



3) Robert PEŠEK seznámil přítomné se stavem členské základny IPA Znojmo. 

K 31.12.2024 měla IPA Znojmo 251 členů. V minulém roce přibylo 10  nových 

členů, 11  osob ukončilo členství a 1 člen zemřel. 

 

4)  Zprávu o stavu hospodaření přednesl Jaroslav POLLÁK. 

Hospodaření za rok 2023 bylo v kladných číslech. Nahlédnout do jednotlivých 

položek je možné u Jaroslava Polláka. 

Jaroslav POLLÁK závěrem upozornil na ukončení své aktivní služební činnost u PČR 

a vzhledem k tomu, že bydlí mimo Znojmo, by chtěl, aby jej někdo ve funkci 

nahradil.   

      

5)  Jiří HUBR provedl vyhodnocení plesu. 

Ples se konal v prostorách Louckého kláštera. Zhodnocení letošního plesu bylo 

pozitivní, ples proběhl v pořádku a tentokráte byly prostory Louckého kláštera 

přijatelně vyhřáté. Robert PEŠEK poté poděkoval Jiřímu Hubrovi a také všem, kteří 

se na přípravě plesu podíleli. 

 

6) Vyhodnocení akcí, pořádaných v roce 2023 provedl Robert PEŠEK. Uvedené akce 

byly velmi zdařilé. Jednalo se o akce turistiky, VOC, Dětský den, Poznej kraj svých 

přátel a fotbalový turnaj. Akce Znovín Cup byla zrušena.  

 

7) Vyhodnocení akce Dětský den provedl Josef VLÁŠEK. Akce byla velice zdařilá a díky 

zajištění sponzorského daru téměř beznákladová. Dále se řešily přípravy na letošní 

rok.  

 

8) Vyhodnocení fotbalového turnaje provedl Jiří HUBR. Akce byla velmi úspěšná, 

turnaj získává na oblibě, kdy se tentokrát zúčastnilo i družstvo z Rakouska. 

 

9) Vyhodnocení Klubu IPA provedl Miroslav POKORNÝ a pochválil Marcelu 

PROCHÁZKOVOU, která Klub IPA vede a vzorně se stará o provoz zařízení. Zmínil 

pořádání klubových večerů, které jsou velmi oblíbené a mají již svou tradici.  

 

 

10) Návrh plánu činnosti Územní skupiny č. 204 na rok 2024. Tohoto bodu se ujal 

Ladislav ŠIMÁŠEK, který přítomný, sdělil upravené termíny osvědčených akcí. 

Robert Pešek přednesl návrh na uspořádání zájezdu do Zbrojovky Uherský Brod. 

Nabídka bude rozeslána e-mailem ke zjištění zájmu o tuto exkurzi a stanovení 

termínu. 

 



11)  Diskuse  

Poté byla otevřena diskuze k tomuto bodu a pak bylo přistoupeno ke schválení 

plánu činnosti ÚS č. 204.  

Plán činnosti byl schválen jednomyslně všemi přítomnými členy. Nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel hlasování. (40-0-0) 

 

Do diskuze se přihlásil Robert PEŠEK, který informoval přítomné členy se 

stížností předsedy IPA Jihlava, rozeslanou elektronickou poštou. Ve stížnosti se 

jedná vyjádření ostatních skupin k formě členských průkazů. (Chtěli by změnu na 

plastové karty). Členská schůze považuje stávající průkaz za dostatečný. 

Dále Robert Pešek sdělil požadavek na republikový výbor na zajištění vydání 

členských průkazů dříve, tzn. ještě před začátkem nadcházející platnosti od 1.1. 

následujícího roku. 

Robert Pešek dal návrh na projednání žádosti IPA Břeclav o možnosti vstupu 

příslušníků vězeňské služby do IPA – z členské základny IPA Znojmo nejsou 

výhrady ke vstupu VS do IPA. 

V dohledné době bude potřeba řešit pracovnici zajišťující vedení členské základy 

a s tím spojené činnosti (Hanka Svobodová chce s činností končit).  

12)  Volba  

Ze strany Roberta Peška byly předneseny požadavky na návrh na nového 

pokladníka (Jarda Pollák chce končit)  

Miroslav Pokorný sdělil, že i on zvažuje ukončení funkce jednatele a apeluje na 

navržení kandidátů na jeho místo. 

Robert Pešek, jako již loni sdělil, že vzhledem k jeho zdravotnímu stavu nemůže 

svou činnost vedoucího vykonávat naplno, chce rovněž ve funkci končit a nebo 

bude dále pokračoval s tím, že si jednotlivé problematiky rozeberou ochotní 

členové a on jim bude nápomocen. Turistiku si vzal na starost Jiří Hubr společně 

s Romanem Mrákou. 

Po hromadné diskuzi se nikdo další nerozhodl kandidovat do jednotlivých funkcí. 

Volba proběhla následovně : 

Vedoucí územní skupiny :   
- Robert PEŠEK                 -   40-0-0        - zvolen  

 
Jednatel :     

- Miroslav POKORNÝ      -   40-0-0        - zvolen 
 



Pokladník : 
- Jaroslav POLLÁK            -   40-0-0        - zvolen                      

                    Předseda RK : 
- Zdislav STUPŇÁNEK      -   40-0-0       - zvolen 

 
                    Členové RK : 

- Radek BALÍK                   -   40-0-0       - zvolen 

- Josef SMUTNÝ                -   40-0-0       - zvolen 

 

 

 

13)  Usnesení členské schůze 

 

Předseda návrhové komise Jaroslav ČUČKA přednesl jednotlivé body programu 

tak, jak byly v průběhu schůze navrženy a schváleny:  

- Plán činnosti na rok 2024 byl schválen v plném znění návrhu z bodu 10. 

- Členská schůze považuje stávající průkaz za dostatečný. 

- Robert Pešek podá za územní skupinu IPA Znojmo na republikový výbor 

požadavek k zajištění vydání členských průkazů dříve, tzn. ještě před začátkem 

nadcházející platnosti od 1.1. následujícího roku. 

- Členská schůze nemá výhrady ke vstupu příslušníků vězeňské služby do IPA. 

- Členská schůze bere na vědomí výsledky volby vedení územní skupiny IPA 

Znojmo. 

- V současné době bude potřeba řešit pozici pokladníka územní skupiny a 

pracovnici zajišťující vedení členské základy a s tím spojené činnosti (Hana 

Svobodová chce s činností končit).  

 

Usnesení členské schůze bylo jednohlasně schváleno všemi přítomnými členy, 

nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování. (40-0-0) 

 

14)  Po tomto závěrečném hlasování byla schůze ukončena. 

 

Zapsal :   Bc. Jaroslav Čučka 

 

 

       Mgr. Robert PEŠEK 

              vedoucí územní skupiny  


